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Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

Inleiding 

Op bladzijde 62 van de begroting onder punt 15 staat dat voor de minimale variant dorpshuis 

inclusief gymzaal de stichtingskosten worden geraamd op € 2.300.000,- en voor de maximum 

variant, waarin de basisschool zit, een bedrag van € 5.000.000,- nodig is. Tevens staat er dat begin 

2018 de raad de financiële gevolgen van alle nieuwbouw varianten zal worden voorgelegd.  

Op bladzijde 74 Investeringen 2018 - 2021 is voor het dorpshuis in 2018 een bedrag van € 100.000 en 

in 2019 een bedrag van € 2.200.000 begroot. Dit zijn de geraamde kosten voor de minimale variant. 

Voor de maximum variant ontbreekt een bedrag.

 

1.  In het amendement is nadrukkelijk gevraagd om de mogelijkheden te onderzoeken om  

ook de basisschool te huisvesten in het dorpshuis. Waarom is hiervoor geen bedrag  

opgenomen in de begroting?  Of is het meegenomen in een andere post? 

antwoord  De begroting is een doorrekening van alle plannen en prognoses. Omdat we nog in de 

onderzoeksfase zitten, is ervoor gekozen om in ieder geval de minimale variant als 

prognose in de begroting mee te nemen. In de uitkomsten van het onderzoek zit straks 

informatie voor de raad om een afgewogen besluit te nemen om de basisschool wel of 

niet in het nieuw te bouwen mfa/dorpshuis te huisvesten. Indien nodig kan de begroting 

daarop aangepast worden. 

2. Betekent het niet opnemen van het benodigde bedrag in de begroting dat deze variant  

als niet kansrijk wordt gezien? Zo ja, waarom niet? 

Antwoord Nee, dat staat los van wat nu in de begroting is opgenomen. Op basis van de informatie 

in de uiteindelijke rapportage, kan de raad straks een besluit nemen of het huisvesten 

van de basisschool in het mfa haalbaar is.  

 

3. Is bij het berekenen van de geraamde kosten rekening gehouden met het principe van  

circulair slopen en bouwen? 



 

 

antwoord Nee, tot nu toe zijn er met normbedragen gewerkt. Concrete invulling volgt in de 

volgende fase van het proces,  als het technisch programma van eisen ten behoeve van 

het ontwerp aan de orde komt. 

 

 

 




